
262 Toelichting actiepunt De wethouder zegt toe bij de uitwerking van het voorstel voor 
een semi-permanente sporthal ook een iets grote hal te onderzoeken. Tevens worden dan 
de kosten voor een tribune als optie meegenomen. 
De wenselijkheid van een grotere hal wordt komende anderhalve maand eerst nader 
verkend/verdiept met de gebruikers en vervolgens wordt zo nodig een berekening opgevraagd van 
de extra kosten hiervoor. 
Er zijn vooralsnog geen plannen voor een tribune in de semipermanente hal. Vooralsnog hebben de 
hoofdgebruikers niet aangegeven dat dit noodzakelijk is. Qua ruimte en kostentechnisch zou dit 
vermoedelijk ook tot problemen leiden. Daarnaast zou een tweede tribune na verwijderen van de 
semipermanente sporthal ook overbodig worden.

263 Toelichting actiepunt De wethouder zegt toe uit te zoeken hoe een semi-permanente 
sporthal zich verhoudt tot de ambities over energieneutraal bouwen. 

De semipermanente sporthal is niet energieneutraal, maar wel energiezuinig: Energielabel A. 
Energieneutraal is A++


